

Ourfresh 2.0

Automatic Air Freshener System

About this product

Elevate your space with Fresh Products' Ourfresh 2.0 Air Freshener Dispenser. The high powered fan disperses fragrance more efficiently and consistently than metered aerosol. Liquid free, dry fragrance inserts release the right amount of light, appealing fragrance, reducing fragrance overload, and eliminating floor residue. Ideal for medium-sized areas up to 250 sq. feet and can be mounted on the wall with screws, taped or even sit anywhere above human height. Perfect for spaces without available outlets.

Unlike aerosol alternatives that often contribute to excessive waste with empty canisters, Ourfresh 2.0 offers a greener solution that is both effective and responsible.



- **Dry Fragrance Technology:** Liquid-free, leaves no sticky residue
- **Eco Friendly Refills:** 100% recyclable and are VOC compliant
- **Superior 30-Day Performance:** Smart chip technology runs the fan intermittently, turning longer as the 30 days progress (the fan does NOT run continuously)
- **Easy to Refill:** Hang approximately 6 ft. high in the center of the space; no need for a ladder
- **Never Run Out of Power:** Each refill includes a C alkaline battery

Available fragrances

Fragrance	Colour
Fabulous	Purple
Spiced Apple	Red
Mango	Orange
Cucumber Melon	Green

↑
INTENSITY

Conforme
LEED
Compliant



White & Black
Dispenser
available!



Codes: 50298 (White Dispenser)
50299 (Black Dispenser)
50290 (Spiced Apple Refill)
50291 (Cucumber Melon Refill)
50292 (Mango Refill)
50293 (Fabulous Refill)
*8 per case

Ourfresh 2.0

Système automatique de rafraîchissement de l'air

A propos de ce produit

Rehaussez votre espace avec le diffuseur de parfum Ourfresh 2.0 de Fresh Products. Le ventilateur à haute puissance disperse le parfum de façon plus efficace et plus constante que l'aérosol mesuré. Les inserts de parfum sec sans liquide libèrent la bonne quantité de parfum léger et attrayant, réduisant ainsi la surcharge de parfum et éliminant les résidus sur le sol. Idéal pour les espaces de taille moyenne jusqu'à 250 m², il peut être fixé au mur à l'aide de vis ou de ruban adhésif, ou encore être placé n'importe où à hauteur d'homme. Parfait pour les espaces dépourvus de prises de courant.

Contrairement aux aérosols qui contribuent souvent à la production de déchets excessifs avec des bidons vides, Ourfresh 2.0 offre une solution plus écologique qui est à la fois efficace et responsable.



- **Technologie de parfum sec:** Sans liquide, ne laisse pas de résidus collants
- **Recharges écologiques:** 100 % recyclables et conformes aux normes COV
- **Performance supérieure pendant 30 jours:** La technologie de la puce intelligente fait fonctionner le ventilateur par intermittence, s'allongeant au fur et à mesure que les 30 jours avancent (le ventilateur ne fonctionne PAS en continu)
- **Facile à remplir:** Suspendez-le à une hauteur d'environ 2,5 mètres au centre de l'espace ; pas besoin d'échelle
- **Jamais à court d'énergie:** chaque recharge comprend une pile alcaline C

Parfums disponibles

Parfum	Couleur
Fabuleux	
Pomme	
Mangue	
Concombre Melon	

↑
INTENSITÉ

Conforme
LEED
Compliant



Distributeur
blanc et noir
disponible !



Codes: 50298 (Distributeur blanc)
50299 (Distributeur noir)
50290 (Recharge pomme épicée)
50291 (Recharge concombre melon)
50292 (Recharge Mangue)
50293 (Recharge fabuleuse)
*8 par carton